

環保安全衛生政策

Environmental and Occupational Health & Safety Policy

本公司本著永續經營的理念，致力於保護環境、綠色生產、促進安全健康、預防職業傷害與疾病，降低活動、產品對環境之衝擊，創造安全衛生舒適的工作環境。

We, EPISIL, based on the concept of sustainable operation, strive to protect the environment, advocate green manufacturing, enhance safety and health, prevent injury and ill health, minimize the environmental impact of our products and activities, and create a safe, healthy and comfortable working environment.

藉由全員參與、持續改善及定期審查，以達成守法、環保、安全、身心健康與企業持續成長之經營目標。

Through the participation of all workers, with continuous improvement and periodically review, to achieve the goal of comply with applicable legal requirement, protect environment, maintain a healthy safety atmosphere, and sustainable growth of enterprises.

我們決心做到：

We determine to：

1. 嚴守相關法規及有關環保安全衛生危害預防之要求。

Strictly comply with applicable legal requirements and other requirements relevant to Environment and OH&S hazard prevention.

2. 關注環保安全衛生議題，評估其風險並執行有效之管控措施。

Pay attention to Environment and OH&S issues, evaluate the risks, and take effective management measures and controls to the risk.

3. 建立設定及審查環境安全衛生目標之架構，以提高環保安全衛生績效。

Set up a framework for setting and reviewing Environment and OH&S objectives to enhance the Environment and OH&S performance.

4. 建置完善溝通機制，及將本政策文件化，並實施、維持及主動傳達給公司組織所能控制下的所有人員。

Establish a complete communication structure to actively communicate this documented, implemented and maintained Environment and OH&S policy to all persons working under EPISIL.

5. 適時對利害相關者公開環境安全衛生相關訊息。

Disclose the Environment and OH&S information timely to relevant interested parties and individuals.

總經理 President

